



敬啟者：

使用肖像通知

在閣下之會員身份有限期內，本中心可能會使用個人肖像作下列用途：

1. 會員通訊
2. 服務及活動推廣
3. 意見收集
4. 典禮邀請或籌款
5. 無償使用閣下肖像(包括照片及動態影像)上載中心網頁及製作書籍、活動通訊、光碟、刊物、橫額、海報等作為服務推廣及宣傳等用途。

如閣下不表示反對，本中心會繼續使用該等資料作上述用途。

閣下如反對本中心使用閣下的個人肖像作上述用途，請填妥以下的「拒絕使用肖像通知」，郵寄或傳真回本中心(地址：何文田忠孝街89號2樓，傳真號碼：2199 9393)。

如有查詢，請致電 2199-9383 與本中心聯絡。

路德會包美達社區中心
2024年3月

拒絕使用肖像通知

本人不同意路德會包美達社區中心有關使用我的肖像作上述推廣用途。

姓名：_____ (中文正楷)

簽署：_____ 日期：_____





September 2020

Dear Sir/Madam,

Notice: Use of Portrait

We use personal portrait for the following purposes during the validity date of membership:

- (a) **To communicate with members**
- (b) **To promote services and activities**
- (c) **To collect comments from members**
- (d) **To send invitation of events or fundraising**
- (e) **To gratuitously use your portrait (including photo and video) for uploading to our website, producing books, quarterly booklets, publications, CDs/DVDs, banners and posters for promotion.**

We will continue to use the data for above-mentioned purposes if no objection received.

If you do not accept the above-mentioned use of your portrait, please check(✓) the applicable box below with your full name and signature, and return the “Opt-out Reply” by mail / fax to us. (Address: 2/F, 89 Chung Hau Street, Ho man tin, Kowloon, HK. Fax: 2199 9393).

Should you have any enquiries, please call 2199 9383 to contact us.

Opt-out Reply

I do not accept Martha Boss Lutheran Community Centre to use my portrait for above-mentioned.

Name: _____ (Full Name in BLOCK letter)

Signature: _____

Date: _____

